
Beste Jan, 

  

Zoals toegezegd stuur ik hierbij nog een bevestiging van hetgeen we vorige week telefonisch 

bespraken.  

Jullie hebben als bewoners van de Goirkestraat de behoefte om door ons geïnformeerd te 

worden over de herinrichting van jullie straat. De behoefte begrijpen wij en wij willen jullie 

ook graag bijpraten. Wij waren ook al bezig met de voorbereiding van een bijeenkomst met 

de meedenkgroep Goirkestraat.  

We hebben het gehad over de een relatie die wordt gelegd tussen de herinrichting van de 

Goirkestraat en het verkeerscirculatieonderzoek dat de gemeente heeft uitgevoerd. Dit 

onderzoek heeft betrekking op de verkeersstromen in oud-Noord en geeft meer duidelijkheid 

over de toekomstige verkeersfunctie van de Goirkestraat (aantal voertuigen, etc.). Het is de 

planning dat dit verkeersonderzoek in februari 2024 met het college wordt gedeeld en 

waarschijnlijk informeel met de raad. Daarna kan er besluitvorming over het 

ambitiedocument de Goirkestraat en het vervolgproces plaatsvinden.  

Doordat het verkeersonderzoek nog niet is afgerond, kunnen wij inhoudelijk nog niet met 

jullie in gesprek over de Goirkestraat. We willen jullie wel graag bijpraten over het proces, 

wat er in de tussentijd al wél gedaan is en jullie vragen beantwoorden. Bijvoorbeeld over de 

planning en de begroting. Wij organiseren daarvoor een informatieavond voor de 

meedenkgroep Goirkestraat. Hier waren wij ook al mee bezig. De uitnodiging aan de 

meedenkgroep kun jij doorsturen naar jullie Werkgroep Veilig Goirkestraat-Zuid. Deze 

uitnodiging met datum kunnen jullie over +- 2 weken verwachten.  

Hopelijk geeft dit voldoende weer wat wij bespraken. Laat het gerust weten als er nog vragen 

zijn.  

Met vriendelijke groet, 

Joyce de Graaff 


